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Вече съм споделяла каква параноя тресе нашето общество на
тема „черна магия“. Говорила съм как всеки трети се счита за
„омагьосан“, за „жертва“ и как тази масова паника пълни джобовете на
куп тарикати и шарлатани. Отново ще повторя, че „омагьосването“ не
е чак толкова елементарен процес, достъпен за всяка врачка и всеки
селски ходжа. Ако беше така, предвид злобата и завистта, обсебили
съзнанията ни, всички щяхме да сме се изпотръшкали, поразени от
черна магия.

Но всичко това не означава, че отрицателната енергия не
съществува, нито че не сме засегнати от нея. Напротив, тя изобилства в
духовното пространство на измъчената ни земя и всички страдаме от
нея. Наред с това, всички причиняваме страдание. Ако този процес
бъде погрешно назован „омагьосване“, тогава хората наистина са
масово както жертви, така и извършители на черна магия. За щастие,
стихийната, некултивирана отрицателна енергия не е същински
злонамерен магьоснически акт. Първо, в повечето случаи се излъчва
несъзнателно. Причинителят нито желае да навреди, нито разбира, че
го е сторил. Второ, тази енергия е зловредна, но не толкова силна,
както при умишлен акт на черната магия. При последния магът
призовава други разумни енергии и субстанции, които се включват в
енергийния му поток и го усилват многократно. При липса на осъзнат
и изпълнен магически ритуал действа само собстваната енергия на
човека, която, сама по себе си, не е в състояние да убива, нито да
разболява много сериозно.

Каква е тази отрицателна енергия? Самото наименование е
условно. Тя не е електрически натоварена. Става дума за биоенергийни
вълни, които организмът отделя при определени обстоятелства. Това се
случва в негативни житейски ситуации — при болка, скръб,
подтиснатост, обида или при негативни реакции — гняв, завист,
омраза. Затова и този тип енергия се нарича „отрицателна“. Заради
отрицателните емоции. Може да я излъчва не само човекът, а и всяко
живо същество, подложено на стрес и неблагоприятни условия —
животните и дори растенията.

В зависимост от това дали е насочена към конкретен обект или
просто се разсейва напосоки в пространството, тази енергия може да
бъде пасивна или активна.
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ПАСИВНА ОТРИЦАТЕЛНА ЕНЕРГИЯ

Опожарена е гора. Стотици млади и здрави дървета загиват,
изпепелени, ронейки зелени сълзи. Те са в силата си и смъртта им е
неестествена и неочаквана. Те не са просто материал за алчните
търговци, а живи същества, изграждани година след година. Колко
десетилетия са нужни, за да порасне едно дърво? Преди да загине,
лесът излъчва вълни на болка, страдание и ужас.

В кланицата, например, болката и агонията на умиращите
животни излъчват остри вълни на негативна енергия.

В една болница, по време на погребение, в старчески дом или в
страна, засегната от война, масово излъчваните отрицателни вълни са
толкова силни, че са осезаеми и за съвсем енергийно безчувствен
човек.

Там, където има кавги, глад, тревога, атмосферата се нагнетява
от такива излъчвания.

Може да ви звучи невероятно, но те са не по-малко страшни от
„черната магия“.

В Африка познавах бизнесмен, който не само плащаше на
работниците неразумно високи заплати, с оглед едва прохождащия си
бизнес, а и на големи християнски празници често раздаваше подаръци
наляво и надясно. На хора, които го съветваха да проявява по-голямо
благоразумие, отговаряше кратко: „Обичам тия, които живеят близо до
мен, да са щастливи“. Странно, но противно на очакваните
икономически резултати от такова поведение, фирмата на човека
направо процъфтя.

Не знам какво се излъчва от нещастните женици, които работят
по дванадесет часа за минимални заплати и припадат от лошите
условия на труд, но съм сигурна, че собствениците на такива
предприятия трудно преуспяват, често са невротични и болнави, а в
семействата им има крамоли и раздори.

Не разбирате ли? Всъщност е много просто. Независимо дали
желаем това или не, всички ние сме енергийно и духовно свързани.
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Ако край нас има опустошена природа, измъчени животни, а още
повече гладни и нещастни хора, всяка жива душа излъчва отрицание.
Постепенно, атмосферата се нагнетява от тази вредна и лоша енергия.
Това, от своя страна, влияе на все още незасегнатите, които също
започват да излъчват негативна енергия. Процесът става
лавинообразен.

Не че някой желае да бъде така. Нито едно от страдащите
същества не е злодей и не иска да наранява някого. Но неговите
чувства на болка и скръб са не по-малко реално оръжие от отровния
газ.

Какво, усмихвате се и не ви се вярва? Кажете ми тогава колко
пъти, дори и младите и здравите сред вас, се събуждате с тягостно и
мрачно чувство и направо не ви се става? Откога не сте се радвали
истински на слънчевите изгреви и залези, на красотата на цветята?
Нямате ли усещането, че сякаш наблюдавате света през сива мъгла?
Страданието на ближния, на вашите братя и сестри ви трови. Волно
или неволно, вие го споделяте.

И за какво са лъскавите коли, палатите, луксозните играчки,
крадените пари, ако нямате сила дори да се усмихнете, а в жилите ви
тече сякаш не кръв, а формалин? Не забравяйте, безразличието към
чуждата скръб е нетрайно. Докато можете да издържате, защото сте
млади и силни, пак добре. Но, рано или късно, човек остарява.

Тъй като съм енергийно отворена и възприемам всяка вълна,
всеки импулс с пълна сила, напоследък избягвам да стоя на места,
където се събират тълпи. Избягвам театри, храмове, оживени улици и
учтиво отказвам да отида при събития, където са поканени много хора.
След това с дни не мога да се съвзема от отрицателната енергия. А по
природа съм весел и общителен човек. Просто с всяка измината година
излъчваме като цяло все повече и повече отрицателна енергия.
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АКТИВНАТА ОТРИЦАТЕЛНА ЕНЕРГИЯ

Понякога, съзнателно или не, насочваме негативните си емоции
към други хора: към съперницата, към снахата или свекървата, към
шефа, който ни подценявал, към работодателя, който ни дерял кожата
или към политика-мерзавец. Омразата прилича на енергиен лъч,
насочен към определена мишена, за разлика от страданието, което
просто се разпръсква хаотично в атмосферата. Естествено,
концентрираната и насочена отрицателна енергия е по-силна. Тя
поразява и нанася духовни травми и рани. Неслучайно хора, които с
поведението си са успели да си спечелят масова ненавист от страна на
своите себеподобни, често се разболяват. Случват им се както лични и
семейни, така и служебни неприятности. Независимо от завидното си
финансово положение, страдат и се депресират. Често съм се чудела
каква е тази саморазрушителна сила, която тласка разумни човешки
същества да дразнят умишлено ближните си при такива критични
обстоятелства?! По този начин те само нараняват по-зле самите себе
си.

Например, шеф на ТЕЦ, крадил от клиентите, вместо да се
покрие скромно и да бъде по-нисък от тревата, правейки се на бедняк,
започва да демонстрира нагло новопридобитите си блага. Слага си,
например, перлени вани и джакузита на работното място.
Корумпирани митничари, за които се предполага, че тихомълком биха
внесли краденото в чуждестранни банки, издигат къщи като замъци,
подходящи за монарх в изгнание или за петролен магнат. Арогантни
политици, предприели непопулярни мерки, водещи народа им към
гибел, вместо да отклоняват неудобните теми и да се опитват да
замажат положението, реагират с наглост, самонадеяност и бруталност.
Визирам само за пример един министър на финансите по време на
учителската стачка и друг, на здравеопазването, след антихуманното
изявление за раково болните.

Сякаш у човека се събужда някакъв демон на саморазрушението.
Защото не може да съществуваш в епицентъра на фокусирана към теб
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масова омраза, без това да ти навреди изключително сериозно.
Не по-малка е бедата за ония, които са насочили отрицателната

си енергия към други хора. В случая не говоря толкова за съвест и
морал, а за физика. Насоченото отрицание не може да бъде погълнато
изцяло от обекта и част от него се връща към източника. Работата,
обаче, е там, че се връща увеличено и смесено със същия вид енергия,
дошла от мишената. Защото е съвсем естествено оня, към когото е
насочена ненавист, да реагира със същите чувства.

И така, омразата е еднакво разрушителна за ония, които я
получават и за ония, които я излъчват. Последните дори страдат
повече.

Японците неслучайно дават много добър съвет за безвредно
освобождаване от отрицателните емоции. Те съветват човека да си
направи изображение на врага и, когато е много ядосан, да къса, чупи
или замеря с ножове това изображение. По този начин се търси способ
за неутрализиране на негативната енергия, без някой да пострада.
Нещо като енергиен гръмоотвод.

Някогашната китайска традиция човек да се обеси на прага на
врага си като най-тежко отмъщение с тези обяснения добива своят
злокобен смисъл. По този начин към противника е насочена най-чиста
проба отровна отрицателна енергия. Защото непосредствено преди
смъртта излъчването е особено силно, увеличено от агонията на
болката.

И така, оказва се, че в своите собствени естествени човешки
реакции и импулси — страдание, болка, омраза, ние излъчваме и
получаваме сериозни количества отрицателна енергия, като в крайна
сметка от това страдат всички, включително невинните деца,
подложени на отровното лъчение. Коварното е там, че никой от
участниците в тази спонтанна енергийна битка всъщност не осъзнава
какво прави. Ако кажете на измъчен, огорчен или изпълнен с гняв
човек, че всъщност прави излъчване, подобно на черна магия, за нищо
на света няма да повярва, защото наистина е действал невинно, без
умисъл. Но тук става дума за хиляди, десетки хиляди човешки
същества в нашата страна и за милиони по цялата планета. Ден след
ден ни обгръща миазма от вредна енергия, която бавно и неумолимо ни
уврежда.
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Неслучайно Исус е проповядвал да обичаме враговете си и за
силата на прошката. Ако излъчим положителна енергия, обич,
състрадание в отговор на омразата, можем да неутрализираме вредите
и да прочистим атмосферата от зло. Вярно, ние сме обикновени
човешки същества. За нас е трудно винаги да отговаряме на злото с
добро, на омразата с обич, на лошата постъпка с прошка. Трудно е, но
поне можем да опитаме.

Старите хора съветват да не се плаче на погребение. В
Средновековието са препоръчвали по време на големи злощастия и
беди, като например чумата, да се пирува.

Трябва да се опитваме да се настройваме позитивно и
оптимистично, колкото и непосилно да ни се струва това. Трябва да се
стремим да реагираме с обич, състрадание и разбиране на лошите
постъпки, дори това да граничи с невъзможното. Защото само така
имаме надежда за избавление.

По-особена форма на отрицателна енергия са така наречените
„уроки“
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УРОКИТЕ

Преди да осъзнаем, че основната ни същност е енергийна, а
материята е вторична, приказките за уроки е естествено да ни звучат
като бабини деветини, като глупави и абсурдни суеверия. В какво се
изразяват уроките?

Някой, обикновено жена, вижда нещо добро, красиво и приятно.
Заглежда се продължително в него и гласно изразява или показва с
поведението си очудване и възхищение. Около час след това обектът
на тия чувства започва да се усеща зле. Обичайните оплаквания са
немощ, апатия, замайване, прилошаване и главоболие. Пострадалият
боледува от три до седем дни. Ако се касае за стар човек или за дете,
т.е. за хора с по-слаби съпротивителни сили на организма, проблемът
може да се задълбочи и да стане много по-сериозен. Това явление
понякога се нарича и „лоши очи“.

Всъщност, касае се за по-специфична форма на отрицателна
енергия. Очудването и възхищението са искрени, но някъде дълбоко, в
дъното на съзнанието, те са примесени със завист или с друга
негативна емоция. Отново човекът, който излъчва тези чувства и
свързаните с тях енергийни вълни, го върши съвсем несъзнателно и,
поне на рационално ниво, няма нито намерението, нито желанието да
вреди на другия.

Както и да е, за разлика от обикновената пасивна или активна
отрицателна енергия, уроките се срещат по-рядко. Качеството „да
урочасват“ имат само енергийно по-силни от обикновеното хора и то в
определени фази и състояния. Например, жени в периода на
климактериума. Последиците изключително рядко са фатални.

Едно своеобразно явление, от което, обаче, често страдаме, е
енергийният вампиризъм.
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ЕНЕРГИЕН ВАМПИРИЗЪМ

Мрачното готическо наименование на явлението не бива да ви
заблуждава и подвежда. Енергийните вампири не са злонамерени и
злокобни чудовища, а обикновени хора като вас и мен. Доста често
това дори са съвсем добри хора, които на никого не мислят злото,
въпреки неприятните резултати, които предизвикват.

Накратко, това са човешки личности, преживели наскоро някаква
сериозна травма — най-често, душевна: загуба на близък човек,
разочарование от любим, от дете, от близък сродник. Понесли една от
хилядите болки, които ни сервира животът. За да се справят и да
оцелеят, те са излъчили голямо количество енергия и страдат от
енергиен глад. Това е нещо като енергиен еквивалент на сериозната
кръвозагуба. Хората усещат, че са зле, че нещо става с тях. Липсва им
„живец“, желание за работа или за развлечение. Те винаги са апатични
и постоянно се чувстват уморени.

Тогава несъзнателно започват да търсят своите енергийни
„жертви“. Може да са техни колеги, съседи или приятели. Може и да са
съвсем случайни и непознати за тях хора — спътници в автобус или
влак, лекари, адвокати. Общото за мишените е едно: до един тези хора
са енергични, добродушни, оптимистични и от тях просто струи
положителна енергия.

Наглед вампирът не прави абсолютно нищо нередно. Той просто
влиза в разговор, оплаква се, изповядва се, търси съчувствие. След
контакта си тръгва освежен и благодарен за вниманието и разбирането.
Човекът изобщо не знае, че току-що е „изсмукал“ от ближния си
сериозно количество положителна енергия. А жертвата се чуди защо
след това общуване се усеща толкова изтощена, замаяна, с главоболие
и раздразнение.

Тук няма нито зло, нито виновници, но ако професията ви
предполага често подобни контакти, просто се научете да бъдете малко
по-твърди и егоистични. Усетите ли, че, необяснимо защо, определен
човек ви натоварва, бъдете по-хладни и делови. Помогнете, но не
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позволявайте слабият да изсмуче вашата сила така, че вие да станете
немощни. Давайте, но толкова, колкото можете да си позволите без да
бъдете наранени.

И така, виждате, че докато осъзнатата „черна магия“ е нещо
изключително рядко, неосъзнатите, стихийни отрицателни енергии
изобилстват в духовната атмосфера на човечеството. За да оцелеем и
прогресираме като вид, трябва да се научим да ги разпознаваме, да
воюваме срещу тях и да ги неутрализираме. А това можем да сторим
не с помощта на скъпо платени шарлатани, а единствено сами, със
своята воля и усилия.
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ЗАСЛУГИ

Имате удоволствието да четете тази книга благодарение на Моята
библиотека и нейните всеотдайни помощници.

http://chitanka.info

Вие също можете да помогнете за обогатяването на Моята
библиотека. Посетете работното ателие, за да научите повече.

http://chitanka.info/
http://chitanka.info/
http://chitanka.info/workroom
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